
Notulen ledenvergadering v.v. Schoonebeek  

1 Opening 

Voorzitter Richard Eising opende de vergadering en heette allen welkom.  

2 Notulen 18-11-2019 

Geen opmerkingen en de notulen werden onder dankzegging vastgesteld.  

3 Secretariaatsverslag 19-20/20-21/21-22 

Het jaarverslag werd door de secretaris voorgelezen en zal ook op de 
clubsite worden geplaatst. Er waren verder geen opmerkingen, waarna 
het verslag onder dankzegging werd vastgesteld.  

4 Financieel verslag 19-20/20-21/21-22 

Achtereenvolgens werden onder mondelinge toelichting van de 
penningmeester de volgende verslagen gepresenteerd:  

Balans: inventaris is iets toegenomen i.v.m. de kantineverbouwing. 

Vorderingen: vorderingen zijn hoger i.v.m. openstaande contributies en 
een openstaand voorschot van de aanbetaling van de meubels. Dit komt 
volgend jaar terug op de balans. 

De kantinevoorraad is hoger dan vorige seizoenen, omdat de kantine 
door corona weinig is gebruikt.  

KAS en Bank Saldo: de corona-subsidies maken dat het bedrag hoger is 
dan de voorgaande seizoenen.  

Kortlopende schulden: openstaande rekeningen van het einde van het 
seizoen (o.a. vrijwilligersdag, kampioenswedstrijden). 

V/W: een positief resultaat van €1929,00. 

Begroting: elektra gaat omhoog door het aflopende energiecontract, 
waardoor er een tekort ontstaat op de begroting. Ook worden er 
investeringen gedaan op basis van verduurzaming van de kantine en 
kleedkamers. 
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5 Verslag kascommissie 

De kascommissie bestond uit Henk Visscher en René Schwieters. De 
kascommissie deelde mede dat alles er netjes uitzag en alles goed te 
herleiden was, ook werden er goede vragen gesteld en juist beantwoord. 
Beide werden bedankt voor de controle; als nieuw kascommissielid werd 
Marcel Koops gekozen naast Henk Visscher. René Schwieters werd 
bedankt.  

6 Vaststelling contributie 

Contributieverhoging werd voorgesteld door het bestuur. Zowel de 
contributie als het wasgeld wordt verhoogd. Het wasgeld wordt 
verhoogd, omdat de kosten van het wassen op dit moment hoger zijn dan 
de inkomsten hiervan. De contributie wordt verhoogd, zodat het ontstane 
gat van de verhoogde energiekosten binnen de perken blijft. 

 

De contributietabel per maand ziet er als volgt uit:  

Senioren en vrouwen vanaf 18 jaar:  €15,75 

Senioren 35+:     €11,15 

JO19:       €7,75 

JO17 en JO15:     €6,75 

JO13:       €6,25 

JO11, JO10, JO9, JO8:     €6,25 

Steunende leden:     €6,00 

7 Verduurzaming sportpark 

Er is een commissie opgericht met zicht op het verduurzamen van het 
sportpark. Er wordt eerst gekeken naar laagdrempelige aanpassingen, 
zoals het instellen van de thermostaat en het uitzetten van de koelingen 
doordeweeks. Daarna wordt er gekeken naar grotere aanpassingen aan 
zowel kleedkamers en kantine. Er wordt geïnformeerd naar subsidies die 
hieraan bijdragen. Er is toestemming gegeven door de leden om te 
verduurzamen. 
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8 Bestuursverkiezing:  

Aftredend en herkiesbaar:  Ingrid Schulte 

Aftredend en herkiesbaar:  Anouk Steffens  

Aftredend en herkiesbaar:  Patrick Scherpen 

Voorgesteld door bestuur:  Jeroen Schwieters 

     Ruben Schwieters 

     Rik Wenneker 

     Jordy Schepers 

De zittingsperiode van Ingrid Schulte werd met 3 seizoenen verlengd. Er 
waren geen tegenkandidaten.  

De zittingsperiode van Anouk Steffens werd met 3 seizoenen verlengd. Er 
waren geen tegenkandidaten.  

De zittingsperiode van Patrick Scherpen werd met 3 seizoenen verlengd. 
Er waren geen tegenkandidaten.  

Jeroen Schwieters werd benoemd tot secretaris.  

Rik Wenneker werd benoemd tot penningmeester ter ondersteuning van 
Ingrid Schulte.  

Ruben Schwieters werd benoemd tot algemeen bestuurslid.  

Jordy Schepers werd benoemd tot algemeen bestuurslid.  

9 Mededelingen  

Er werd een compliment gemaakt naar de prestaties van de 
klussengroep. Er werd een jaarlijkse klusdag voorgesteld om met de 
vrijwilligers/leden de grote klussen op te pakken.  

10 Rondvraag  

Henk Herbers: laatste Bazar bij de plaatselijke horeca; eventueel 
vervangende activiteiten of acties organiseren.  
IVA en Sociale hygiëne: nog niet alle barvrijwilligers heeft de IVA behaald, 
sociale hygiëne is wel aangepast.  
Presentatiegids: dit jaar komt er geen presentatiegids meer 
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Bennie Conen: uitdraaien van standenlijsten van teams voor achter de 
bar of eventueel andere digitale mogelijkheden. 
Instrueren van de barvrijwilligers van de jeugd 

Henk Visscher: tenuevoorziening VVS en jeugd: tweede elftal is op zoek 
naar een nieuw tenue. Jeugd krijgt een SWB-tenue voor de onderbouw 
(met dezelfde sponsor) en een SWB-tenue voor de bovenbouw met 
rugnummers (met dezelfde sponsor). Deze zijn hierdoor uitwisselbaar wat 
betreft de maten. 

Tonnie Büter: één aanspreekpunt vanuit het bestuur naar de 
klussengroep, dit wordt overlegd binnen het bestuur. 

Jan-Willem Wubkes: instrueren van kantinevrijwilligers van de teams op 
vrijdagavond.  

Club van 50 en/of 25: nieuw leven inbrengen. 

Veldverlichting: subsidies bij de gemeente Emmen en mogelijkheden 
worden onderzocht, maar komt op een lager pitje te staan i.v.m. 
oplopende kosten van het nieuwe energiecontract. 

11 Sluiting 

De vergadering werd, onder dankzegging voor de aanwezigheid en 

inbreng, door de voorzitten om 21:17 uur gesloten.  

 

Opgemaakt door Anouk Steffens, v.v. Schoonebeek, maandag 14 november 2022 


